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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tényszerűen igaz, hogy meleg párok nem fogadhatnak
örökbe?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kövér László házelnök május 15-én, egy zuglói fórumon a pedofíliához hasonlította azt a 
követelést, hogy a homoszexuálisok házasodhassanak és gyereket fogadhassanak örökbe.

A mai, május 16-i Kormányinfón Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter pedig azt 
fűzte hozzá a fenti kijelentéshez, miszerint „a magyar jog teljesen világos a tekintetben, hogy 
egynemű párok nem fogadhatnak örökbe.”

Ehhez képest bár a magyar jog az azonos nemű párok számára a közös örökbefogadást nem teszi 
lehetővé, annak nincs törvényes akadálya, hogy a pár egyik tagja gyermeket fogadjon örökbe. 
Ennek megfelelően egy eset kapcsán Budapest Főváros Kormányhivatala 2018 nyarán 
sajtóközleményben ismerte el, hogy mivel a bejegyzett élettársi kapcsolatra is alkalmazni kell a 
házasságra vonatkozó szabályokat, így az örökbefogadó meleg pároknak is jár a GYED.

Kérem Miniszter Urat, hogy szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Milyen magyar jogszabály tiltja, hogy egynemű párok egyik tagja örökbe fogadhasson? 

2.Ha egy gyermeket egy heteroszexuális pár sem kíván örökbe fogadni, de egy azonos nemű pár 
örülne ennek a lehetőségnek, akkor Ön szerint a gyermek számára az a megfelelőbb, ha nem 
fogadja örökbe senki, és az a kívánatos, hogy ne kerüljön szerető családba? 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm. 

Ungár Péter (LMP)
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